



## Referat fra semestergruppemøde nr. 1, Sundhedsteknologi 4. semester bachelor (F21)

Onsdag den 24. februar kl. 12.30 – 13.30  
Microsoft Teams

Alle grupper var repræsenteret til semestergruppemødet.

John Hansen og Tinna Lund deltog som hhv. semesterkoordinator og studieseekretær.

Tinna Lund tog referat af mødet.

### Dagsorden

1. Meddelelser fra koordinator og studieseekretær
2. Evaluering af kurser
  - a. Digital signalbehandling
  - b. Digitale systemer
  - c. Softwareudvikling
3. Projektstatus
4. Semestret generelt herunder studerendes trivsel
5. Eventuelt

<b>Punkt 1</b>	<b>Meddelelser fra koordinator og studieseekretær</b>
	Kursusholder orienterede om, at vi ikke forventer at søge om dispensation til fysisk undervisning.
<b>Punkt 2</b>	<b>Evaluering af kurser</b>
	a. Digital signalbehandling
	De studerende fortalte, at lyd kvaliteten er meget dårlig når der undervises via Panopto.  Nogle grupper oplever, at en kursusholder ikke er imødekomende når de studerende spørger om hjælp til opgaveregning.  De studerende efterspurgte hint og løsningsforslag ifm. MATLAB-opgaver. Derudover vil de gerne have, at det er tydeligt beskrevet om opgaver skal løses i MATLAB eller i hånden.  De studerende oplever, at der er stor forskel på sværhedsgraden i kursusholdernes opgaver.
	b. Digitale systemer
	De studerende syntes, at undervisningen fungerer bedst når opgaverne løses undervejs i stedet for efter forelæsningen. De fortalte, at det er godt med en veksling mellem forelæsning og opgaveregning.  Kursusansvarlig vil forsøge at benytte sig af denne form fremadrettet.
	c. Softwareudvikling
	De studerende fortalte, at det går meget stærkt, når kursusholder kommer med kode eksempler og det kan derfor være svært at følge med. Semesterkoordinator giver informationen videre til kursusholder.



<b>Punkt 3</b>	<b>Projektstatus</b>
	<p><b>4401:</b> Udmærket. I gang med at undersøge problemområde og analyse. Gør klar til statusseminar.</p> <p><b>4402:</b> Det går fint. I gang med at skrive på statusseminar-dokumentet.</p> <p><b>4403:</b> Samme stadie som de andre grupper. I denne uge skal de forberede sig til statusseminar. De er kun 3 i gruppen og skal snakke med vejleder om dette.</p> <p><b>4404:</b> Arbejder med problemafgrænsning. Kravspecifikationerne er undervejs. Gruppen er godt med.</p> <p><b>4405:</b> Samme sted som de andre grupper. De er i gang med at danne sig et overblik over hvad de skal have med til statusseminar.</p> <p><b>4406:</b> Det går godt i gruppen. De har lavet meget på problemanalysen og er i gang med kravspecifikationer.</p> <p><b>4407:</b> Det går fremad. De er snart færdige med problemanalysen. De er i gang med at arbejde med kravspecifikationer. Statusseminar-dokumentet er godt undervejs.</p>
<b>Punkt 4</b>	<b>Semestret generelt herunder studerendes trivsel</b>
	<p>De studerende fortalte, at februar har været stressende da der både har været reksamener at forholde sig til samt forberedelse til statusseminar.</p> <p>De studerende er begyndt at mangle noget socialt og spurgte derfor ind til, om det er muligt at få et fast fysisk grupperum. Semesterkoordinator svarede at det ikke er muligt, både pga. covid-19 men også fordi, at der ikke er nok grupperum til alle grupper/uddannelser der hører til på FRB.</p> <p>De studerende savner noget socialt på tværs af grupperne – De har tidligere prøvet at mødes over discord men der var desværre ikke stor opbakning.</p> <p>Der er en uvished blandt de studerende om de kommende eksamener (inkl. eksamenskrav). Semesterkoordinator oplyste, at når vi nærmer os eksamenerne tager vi punktet op igen sådan, at de studerende kan få ro og ved hvad der skal ske til eksamenerne.</p>
<b>Punkt 5</b>	<b>Eventuelt</b>
	<p>Semesterkoordinator fortalte, at de studerende snart modtager en mail om udlevering af hardware. Når de studerende har modtaget hardwaren skal de sende et billede til kursusansvarlig af udstyret og oplyse hvem der har det.</p> <p>En studerende spurgte ind til, om de må udføre forsøg på dem selv uden for universitetet (ift. forsikring). Det vil semesterkoordinator undersøge.</p> <p>De studerende spurgte ind til, om man fremover vil lave en tjekliste til de studerende over udstyr der skal bruges på semesteret.</p> <p>De studerende spurgte ind til, om slides kan blive gjort tilgængelige dagen før forelæsningen. Semesterkoordinator svarede, at slides bliver tilgængelige så hurtigt som muligt.</p> <p>De studerende spurgte ind til, om der er nyt ift. MATLAB workshop. Semesterkoordinator undersøger dette. Semesterkoordinator fortalte, at AAU har licenser til MATLAB som giver adgang til kursusmateriale på matwork. Semesterkoordinator sender en mail til de studerende vedr. materialet.</p>